
 
 

 
 

Referat af SB møde d.14.01.2025 
Kl. 17-19 

Mødet afholdes på kontoret 
 
Til stede:  Lisbeth, Mie, Nanna, Dennis, Daniel, Nicolaj, Thomas (forældrereps) 
Therese, Christina H og Christina M (medarbejderreps) 
Amanda, Marie, Nina og Jan Eirik (ledelse) 
Valdemar (elevrådet) 
 
Fraværende: Marie Louise og Malou 
 
Principper for 
undervisningen 

20 
min 

Bestyrelsen skal godkende 
principper for undervisningen (se 
bilag). 
 
Tillæg til vikardækning: 
Skolen tilstræber ved 
længerevarende fravær så vidt 
muligt en vikar, der kan dække den 
pågældende faglighed 
 
Og: 
Ved længerevarende fravær 
orienteres forældregruppen 
 
Princippet godkendes med de 
angivne tilføjelser. 
 

Formål med punktet: 
Principperne skal godkendes 
 
 

Status – evt. 
skærpelse af 
mobilpolitikken  
 

15 
min 

Skærpelsen at lade forældre hente 
en flere gange konfiskeret telefon 
på kontoret skal skrives ind i 
mobilreglerne og ikke kun stå i 
ordensreglerne. 
 
Behov for endnu engang at 
indskærpe overfor vikarer og 
voksne på skolen, at mobilreglerne 
også gælder dem. 
 
Problemer med håndhævelsen af 
mobilreglerne i klasserne. Særligt i 
udskolingen.  
Den skal være slukket i skabet for 
at undgå netdeling. 

Formål med punktet: 
Er der behov for en 
yderligere skærpelse i 
skolens mobilpolitik?  
 



Forældres mobilbrug fylder 
uhensigtsmæssigt på skolen. 
Ønske om påmindende besked fra 
ledelsen om reglerne. 
 

Formandens 
orientering 

5 min Det har været en god juleferie  
 

 

Ledelsens 
orientering 

10min God opstart efter jul, vi har 
onboardet en ny ledelseskollega, 
det er vi meget glade for – 
velkommen til Amanda. 
 
Skoledirektøren Anders Peter 
Østergaard var på skolebesøg hos 
os d.10.1.’25, fik set skolen og 
hørte om de aktuelle tiltag og 
udfordringer. 
 
 

 

Elevrådets 
orientering 

10 
min 

Status på udendørs pallemøbler 
 
Fokus på hvornår der byttes 
omklædningsrum i idræt 
 
Ønske om bedre belægning/græs 
mellem kunstgræsbanen og 
fredsskoven 
 
Ønske om pantsystem på bolde, 
som kan lånes på kontoret. 
 
Det er kun på kunstgræs, der må 
leges sneboldkamp og kun, hvis 
læreren er med klassen ude. 
 
Et ønske om korte skoledage om 
fredagen. 
 
Der er stadig kun koldt vand i 
vandhanerne på toiletterne ved 
Drivhuset. 
 
9. klasserne synes, de nye 
tilsynsregler med inde/udeordning 
er uklare og svære at gennemskue. 
 

 

Bestyrelsens 
kompetencer  

50 
min 

Arbejdsgruppen mødtes d. 8/1, 
hvor der planlægges en procesplan 
til SB-mødet.  
 
 

 



Indhold til 
kommende møder 
og eventuelt. 

10 
min 

Dato for forældreovertagelsesdag 
2025 
 
Økonomi 
 
Til udvidet møde d.6.maj: vision 
 
 

 
 

 


